
 
 
Onderwerp: Inbreng dhr Weterings raad 9 mei 

 

Dank u voorzitter, 
 

Vandaag op de agenda: 
 

Oude stadhuis/ Huis van de stad, 
 

15 ,5    jaar geleden zou Professor Pim Fortuyn gezegd hebben, 

Ga niet uit van het haalbare, maar van het denkbare" ....helaas is 

dit fenomeen al 15 jaar niet meer onder ons, wat een gemis in de 

politiek. 
 

Het 14 jaar oude dossier, het oude stadhuis , ook wel het 

hoofdpijn dossier van Rijswijk genoemd staat vanavond op de 

agenda.... nee niet weer om er over te praten, nee...om eindelijk 

een besluit te nemen wat er mee gedaan gaat worden. 
 

Wat heeft het al niet gekost, deze leegstand al die jaren? 

 

We gaan of links om en we gaan het verbouwen, geven het een 

metamorfose tot het huis van de stad, daar waar er veel stichtingen 

o.a Trias erg blij mee zouden zijn, of we gaan rechts om en we 

slopen het gebouw. 
 

Al om al.... 
 

Eindelijk, na zo'n 14 jaar is er een College, een bestuur dat zegt: 

We gaan de knoop doorhakken. 
 

Dit College, dit bestuur wil ik namens Rijswijks- Belang 

complimenteren. 
 

Eindelijk een College eindelijk een bestuur die het lef heeft dit 

hoofdpijn dossier aan te pakken. 
 



Wij wensen uw Raad veel wijsheid toe vanavond met het nemen 

van een besluit. 
 

Dank u wel. 
 

Met vriendelijke groet, 

 

Westerveld  

 

Marc Weterings 

 


